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Protokół nr 55/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska  Rady Gminy Poczesna  

z dnia 19 czerwca  2023 roku. 

 

Obecni wg załączonej listy obecności 

Porządek  posiedzenia: 

 

1. Omówienie raportu o stanie Gminy Poczesna przedstawionego przez Wójta. 

2. Omówienie  sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem 

finansowym.  

3. Omówienie materiałów na LI Sesję Rady Gminy Poczesna. 

4. Sprawy różne. 

Ad.1 

 

Raport o stanie Gminy Poczesna przedstawił Wójt  gminy – Krzysztof Ujma. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Raport   został  przez komisję przyjęty do wiadomości. 

 

Ad. 2 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym 

przedstawiła Skarbnik gminy – Magdalena Kadłubek 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdania   zostały  przez komisję przyjęte do wiadomości 

 

Ad . 3 

 

Projekt uchwały z punktu 17 porządku obrad LI Sesji Rady Gminy tj. podjęcie uchwały w 

sprawie  zmiany uchwały Nr 331/XLVI/22 Rady Gminy Poczesna z dnia 29 grudnia 2022 

roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok przedstawiła  

Sekretarz gminy – Renata Smędzik. 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska w obecności 12 radnych –   jednogłośnie 12 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 19 porządku obrad LI Sesji Rady Gminy tj. podjęcie uchwały w 

sprawie nazwania ronda przy drodze wojewódzkiej nr DW 791 usytuowanego  

w miejscowości Kolonia Borek Gmina Poczesna przedstawił  Wójt gminy  – Krzysztof Ujma. 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska w obecności 12 radnych –   jednogłośnie 12 głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
 

. 

1. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2019rok. 

2. Omówienie materiałów na III Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne 
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Ad. 4 

 

Przewodnicząca Rady – Iwona Choła  zapoznała z pismami, które wpłynęły do biura                                 

Rady Gminy. 

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

         

                       

 

Protokół sporządziła:                                                             Przewodnicząca  

                                                                                     Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska  

                                      

 Ewelina Nowak                                                               Bożena Dobosz 

                                                                                

  


